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Acta assemblea extraordinària de Socis i Sòcies del Club Atletisme Tarragona 

Relació d’assistents de la Junta Directiva 
Sr. Joan Bardina 
Sr. Alex López 
Sr. Lluís Vázquez  
Sra. Marisa Pradillo 
Sr. Bernat Rocamora 
 
Relació de socis i sòcies assistents 
Jordi Puig, Josep Puig, Ferran Tortosa, Pilar Fernández, Iván Benítez, Marina Tibau, Mireia Tortosa, 
Antonio Ruíz, Adrià Serres, Dídac Ríos, Manuel Pizarro, José Miguel Martín, Helena Ríos, Pere 
Pardines, Oriol Sanahuja, María Álvarez, Marc José, Blanca Tortajada i Andrea López. 
També assisteix, però sense dret a vot, Maria Buscail, Paula Rovira, Javier Almalé i Alicia Vázquez. 
 
Reunits a Tarragona, el dia 12 de maig 2017 a les 21.00 hores, l’assemblea de sòcies i socis va tractar i 
acordar les següents qüestions: 
 

ORDRE DEL DIA 
 

1. Lectura i aprovació de l'acta de l’anterior assemblea de socis. 
2. Modificació i aprovació del pressupost per la present temporada. 
3. Informació sobre el possible retorn a Campclar de les activitats del club. 
4. Torn obert de paraules. 

 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ I ACORDS PRESOS 

 
Es procedeix a la lectura i aprovació de l’acta de l’assemblea anterior sense cap esmena. 
El Sr. José Miguel Martín comenta, per absència del Sr. Josep Maria Mateo, que les condicions 
econòmiques dels socis amb llicència esportiva s’incrementaran en la mateixa proporció que ho facin 
els preus de les llicències federatives, tant de FCA com de RFEA. Ho exposa com aclariment de 
l’assemblea anterior. Els assistents comenten que així ho havien interpretat. 
 
El president, Sr. Joan Bardina, presenta modificació del pressupost per la present temporada 2016-
17.  

 
INGRESSOS 

Quotes socials:  45.100,00 € 

1) Socis.......................................... 25.100,00 €  

2) Escola...................................... 20.000,00 €  

Patrocinis i col·laboracions:  3.500,00 € 

1) Patrocini Adeslas...................... 2.000,00 €  

2) Col·laboracions bus.................. 1.500,00 €  

Ingressos extraordinaris:  1.650,00 € 

1) Canvis de club.......................... 500,00 €  

2) Venda material........................ 150,00 €  

3) Aportació colònies................... 1.000,00 €  

Subvencions i ajuts  0,00 € 

TOTAL INGRESSOS 50.250,00 € 
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DESPESES 

Llicències:  15.799,00 € 

1) Llicències club........................... 770,00 €  

2) Fitxes FCA.................................. 9.800,00 €  

3) Fitxes RFEA................................ 1.500,00 €  

4) Fitxes FCA promoció................. 2.300,00 €  

5) Fitxes entrenadors.................... 204,00 €  

6) Llicències CET............................ 1.225,00 €  

Inscripcions competicions:  3.580,00 € 

1) Campionats de Catalunya......... 1.770,00 €  

2) Campionats Espanya................ 810,00 €  

3) Jornades de promoció.............. 1.000,00 €  

Despeses monitoratge  22.650,00 € 

1) No escola.................................. 8.500,00 €  

2) Escola....................................... 12.150,00 €  

3) Colònies................................... 2.000,00 €  

Material esportiu  1.500,00 € 

Equipacions esportives  1.600,00 € 

Lloguer pistes  1.350,00 € 

Organització competicions i activitats:  250,00 € 

1) Cloenda escola......................... 250,00 €  

2) Altres....................................... 0,00 €  

Assegurances  160,00 € 

Despeses bancàries  40,00 € 

Ajuts desplaçaments  1.500,00 € 

Altres despeses  1.200,00 € 

   

TOTAL DESPESES 49.629,00 € 

 

  MARGE +621,00 €    
 

S’aprova per unanimitat dels socis i sòcies assistents amb dret a vot. 
 
Sobre la situació del retorn de les activitats del club a les pistes municipals de Campclar, el Sr. Joan 
Bardina, explica que, tot i els intents d’entrevista amb el representants de l’ajuntament de 
Tarragona, no ha aconseguit data de reunió amb la regidora d’esports de la ciutat fins el dia 16 de 
maig, pel que no pot anticipar, com era la seva intenció, la possible situació del retorn a les pistes de 
Tarragona. 
El Sr. Oriol Sanahuja comenta que té coneixement d’una activitat a les pistes durant el mes de juliol, 
pel que entén que les obres de les pistes haurien d’estar acabades en aquell termini i, per tant, l’ús 
de la pista hauria de ser viable pel club. 
El Sr. Joan Bardina indica que la previsió de que ell té coneixements és de possible ús de pistes a 
partir del mes de setembre del present. Anticipa que el club farà petició d’organitzar la Tetratló de 
Santa Tecla pel dia 16 de setembre per tal d’intentar posar pressió a l’ajuntament quan al retorn a 
pistes del nostre club. 
 



 

2017            7 

 

En el torn de paraula, el president anticipa que aquest any hi haurà procés electoral per renovar la 
junta del club. 
 
El Sr. Iván Benítez pregunta sobre si els resultats esportius del atletes del club generen ingressos per 
part de la Federació al club. Els membres de la junta aclareixen que la Federació Catalana ja fa un 
temps que ha convertit les subvencions econòmiques en imports per la compra exclusiva de material. 
Material que cal comprar a l’empresa Mondo, dintre d’una llista concreta de productes i la factura 
del qual va a nom de la FCA. 
 
No havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a les 22.00 hores, de tot el qual dono fe com 
a secretari i signo la present amb el vistiplau del president. 

 

VP PRESIDENT      EL SECRETARI 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


